
Protokół Nr XXXV/2017
z XXXV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 29 sierpnia 2017 r.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska o godzinie 17:00 otworzyła XXXV sesję
Rady Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych. W sposób szczególny
powitała Pana Romana Wodzyńskiego, nowego Dyrektora DPS w Czubinie. Poprosiła
Maksyma Gołosia o przedstawienie Pana Dyrektora.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że Pan Roman Wędzyński zostanie Dyrektorem
z dniem z l września 2017 r. Do chwili obecnej jest Dyrektorem Domu Pomocy Społeczną
w Warszawie przy ulicy Bachusa i przejdzie na zasadzie porozumienia stron pomiędzy
Miastem Stołecznym Warszawa i Powiatem Pruszkowskim. Poprosił Pana Dyrektora
o przedstawienie się.
Pan Roman Wodzyński przedstawił przebieg swojej dotychczasowej kariery oraz główne
kierunki rozwoju jednostki. Powiedział, że jest za deinstytucjonalizacją, czyli za
świadczeniem pomocy w szerokim środowisku lokalnym.
Radna Ewa Borodzicz Członek Zarządu dodała, że bardzo jel zależało na tym, aby Pan
Roman Wodzyński został Dyrektorem DPS w Czubinie, po tym jak zobaczyłajak funkc:jonuje
DPS w Warszawie na ul. Bachusa, stworzony od początku przez Pana Dyrektora. Dziękując
dotychczasowej Dyrektor, Pani Bożenie Ploch, za wieloletnią pracę, powiedziała że z czystym
sumieniem przekazuje kierowanie tąjednostką Panu Romanowi Wodzyńskiemu.
Radna Elżbieta Smolońska zapytała jaką Pan Dyrektor ma koncepcję na funkcjonowanie tej
jednostki, ponieważ to co usłyszała było bardzo ogólnikowe. Prosi o rozwinięcie wyrażenia
,,deinstytucjanolizacja"
Pan Roman Wodzyński powiedział, że chodzi o przejście od pomocy typowo
instytucljonalnej - tylko skierowanej na wsparcie i pomoc dla mieszkańców domu - poprzez
rozwinięcie działalności domu o usługi opiekuńcze i specjalistyczne na rzecz środowiska
lokalnego. Po objęciu stanowiska, zorientuje się jakie będą możliwości objęciem wsparcia
osób na przykład z autyzmem. Natomiast jeżeli chodzi o potencjał tą jednostki, to nie był
w DPS w Czubinie i dopiero po objęciu stanowiska i po jakimś czasie, będzie mógł coś
więcd powiedzieć i chętnie się podzieli swoimi spostrzeżeniami. Słyszał, że potencjał jest
duży, który można wykorzystać.
Radna Elżbieta Smolońska zapytała czy przystępując do konkursu nie przedstawił żadnej
koncepclji funkcjonowania tej placówki.
Pan Roman Wodzyński powiedział, że przedstawił.
Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska przerwała dyskugę mówiąc, że intenc:ją
było przedstawienie Pana Dyrektora, natomiast proponuje zaproszenie Pana Dyrektora na
Komigę Zdrowia i Spraw Społecznych gdzie będzie można zadawać szczegółowe pytania.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska oświadczyła, że zgodnie z listą
obecności w posiedzeniu uczestniczy 25 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego
protokołu). Obrady odbyły się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały
30. Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad.

Ad. 3
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
są Wnioski do porządku obrad.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad został
przesłany wraz z materiałami i poprosiła o ewentualne wnioski do porządku.

PrQDonowaDy porządejcśłbląd:

1. otwarcie XXXV seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Przgęcie protokołu z XXXlll seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Przgęcie protokohi z XXXIV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy Hlnansowel

Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-379/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-380/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę pomiędzy Powiatem
Pruszkowskim i Gminą Miastem Piastów nieruchomości położonych w Piastowie
/BRZ-381/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły
Podstawową Specjalnej, wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno -
Wychowawczego im. Ks. Jana TU'ardowskiego w Pruszkowie w ośmioletnią Szkołę
Podstawową Specjalną/BRZ-382/17/.

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły
Specjalnej Przysposabiającej do Pracy, wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka
Szkolno -- Wychowawczego im. Ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie w Szkołę
Specjalną Przysposabiającą do Pracy /BRZ-383/17/.

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej, wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka
Szkolno -- Wychowawczego im. Ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie w Branżowa
Szkołę l stopnia Specjalną /BRZ-384/17/.

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
Zasadniczej Szkoły Zawodowej, wchodzącą w skład Zespołu Szkół Nr l
Stanisława Staszica w Pruszkowie w Branżową Szkołę l stopnia /BRZ-385/17/.

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szl(oły
Policealnel dla Dorosłych, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr l im. Stanisława
Staszica w Pruszkowie w Szkołę Policealną dla Dorosłych /BRZ-386/17/.

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań
profilaktycznych w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod

rodzinach zagrożonych przemocą

7

8

9

im.

wychowawczych w stosunku do dzieci w
w rodzinie, na lata 2017-2020 /BRZ-387/17/.

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komigi Rewizyjnel /BRZ-389/17/.
16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej /BRZ-390/17/.
17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji RewizŃnej /BRZ-391/17/.
18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komigi Rewizyjnd /BRZ-392/17/.
19. Infomlac:ja Nr 29/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie

od 12 czerwca 2017 roku do 17 sierpnia 2017 roku /BRZ-388/17/.
20. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
21. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
22. Zamknięcie obrad.

Radny Maksym Gołoś Starosta zgłosił o wniesienie do porządku obrad trzech punktów:
1. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wapno w 2017 roku
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/BRZ-393/17/, 2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie
Niechanowo w 2017 roku /BRZ-394/17/ i 3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Gminie Dominowo w 2017 roku /BRZ-395/17/ oraz autopoprawkę do uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
/BRZ-379/17/ oraz autopoprawkę do uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-380/17. Jest to realizacja
wniosku Przewodniczącej klubu radnych Platforma Obywatelska, dotyczącego przekazania
środków finansowych, w formie dotacji, gminom dotkniętym nawałnicami w połowie
sierpnia.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Gminie Wapno w 2017 roku /BRZ-393/17/ jako punktu 8.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania przgęto
Liczba uprawnionych l27
Liczba obecnych 1 25

Liczba nieobecnych l2

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

25

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski

Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
l ńź;iźiił kińiźi
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Nieobecn
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

]

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie
Wapno w 2017 roku /BRZ-393/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Gminie Niechanowo w 2017 roku /BRZ-394/17/ jako punktu 9.

Wyniki głosowania
W ku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnvch
Liczba nieobecnych

Głos
Głos
Głos
Głos

rzeciw
wstrzvmuiace si
nieoddane
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 9 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie
Niechanowo w 2017 roku /BRZ-394/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Gminie Dominowo w 2017 roku /BRZ-395/17/jako punktu lO.

Wyniki głosowania
W .u głosowania
Liczba uorawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos'
Głos
Głos'

rzeciw
ul ące s]W

nieoddane
Szc !óły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
Grzegorz Jast :bski

Magdalena Karpiniak
,na KlimaszewskaKat

leszka KuźmińskaA
Maria Makowska

.iew Makowskizbi
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie
Dominowo w 2017 roku /BRZ-395/17/.
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Mariusz Baranowski Za

Magdalena Bayer Za
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński

Za
Za

Mirosław Chmielewski Za

Maria Cybulska Za



Porządek obrad XXXV sesji DO zmianach:

1. otwarcie XXXV seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. PrzŃęcie protokołu z XXXlll seqi Rady Powiatu Pmszkowskiego.
5. PrzŃęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego
6. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej

Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-379/17/.
7. Podjęcie uchwali' w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu

Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-380/17/.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wapno w 2017

roku /BRZ-393/17/.
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Niechanowo

w 2017 roku /BRZ-394/17/,
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dominowo

w 2017 roku /BRZ-395/17/.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę pomiędzy Powiatem

Pruszkowskim i Gminą Miastem Piastów niemchomości położonych w Piastowie
/BRZ-381/17/.

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły
Podstawowej Specjalną, wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno
Wychowawczego im. Ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie w ośmioletnią Szkołę
Podstawową Specjalną/BRZ-382/17/.

13. Podjęcie uchwali' w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasową Szkoły
Specljalnd Przysposabiającą do Pracy, wchodzącej w skład Spectjalnego Ośrodka
Szkolno -- Wychowawczego im. Ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie w Szkołę
Specjalną Przysposabiającą do Pracy /BRZ-383/17/.

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasową
Zasadniczej Szkoły Zawodową Specjalnej, wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka
Szkolno Wychowawczego im. Ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie w Branżowa
Szkołę l stopnia Specjalną /BRZ-384/17/.

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
Zasadniczą Szkoły Zawodową, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr l
im. Stanisława Staszica w Pruszkowie w Branżową Szkołę l stopnia /BRZ-385/17/.

16. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasową Szkoły
Policealną dla Dorosłych, wchodzącą w skład Zespołu Szkół Nr l im. Stanisława
Staszica w Pruszkowie w Szkołę Policealną dla Dorosłych /BRZ-386/17/.

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań
profilaktycznych w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod
wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą
w rodzinie, na lata 2017-2020 /BRZ-387/17/.

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komigi Rewizyjną /BRZ-389/17/.
19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komigi Rewizyjnej /BRZ-390/17/.
20. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizynej /BRZ-391/17/.
21. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjną /BRZ-392/17/.
22. Informada Nr 29/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od

12 czerwca 2017 roku do 17 sierpnia 2017 roku /BRZ-388/17/.
23. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
24. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
25. Zamknięcie obrad.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3 i przeszła
do punktu 4.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po'nng3ku \esi PrzMęcie protokołu z XXXlll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem
uwag oraz nie sb'szyc głosów sprzeciwu uznała, że protokół z XXXlll sesji Rady
Powiatu Pruszkowskiego został przyjęty.

Ad 4

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4
do realizacji punktu 5.

przystąpiła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
pota:ądk u \est Przgęcie protokołu z XXXIVsesji Rady Pou,tata Pruszkowskiego.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem
uwag oraz nie sb'szyc głosów sprzeciwu uznała, że protokół z XXXIV sesji Rady Powiatu
Pruszkowskiego został przyjęty.

Ad 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 i przystąpiła
do realizacji punktu 6.

fxu. u
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
Ę)otll:atd\:u \esi Podjęcie ucttwaĘ zmieniającej uchwałę w spraw'ie wieloletniej prognozy
.#nansowey Pow/a/z/ Przłsz#owskfego /B.RZ.379// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3
do protokołu.

Starosta Maksym Gołoś zgłosił autopoprawkę do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-379/17/ i poprosił Panią
Lidia Truszkowską Skarbnika Powiatu o zreferowanie proponowanych zmian i autopoprawki.

Lidia Truszkowska Skarbnik Powiatu przedstawiała zmiany w wieloletniej prognozowe
finansowej wraz z autopoprawkę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria
merytorycznych.
OpjniQ Komj$ji
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-379/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.
Radna Emilia Wróblewska Przewodniczącą Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-379/17 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.

Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła 0 opmie komisji
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Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-379/17 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.
Radny Artur S)viercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-379/17 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy nlnansowd Powiatu Pruszkowskiego
/BRZ-379/1 7/ wraz z autopoprawka.

Wyniki głosowania

Szczegóły głosowania

W wyniku głosowania przyjęto
Liczba uprawnionych l27
Liczba obecnych l25
Liczba nieobecnych l2

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

25

Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Kart)iniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za
Za
Za
Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński

Janusz Rąjkowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smoliilska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za

Nieobecny
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/274/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej
Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 i i przystąpiła
do realizaclji punktu 7.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potząd\.u \esi Podjęcie ucl'm'aW w sprawie zmian do ucltwaW w sprawie uchwalenia budżetu
Powiat'z/ Prusz#ows#/ego na rok 20/ 7 /B.RZ.380r/ 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5
do protokołu.

Ad 7

Starosta Maksym Gołoś Starosta zgłosił autopoprawkę do uchwały w sprawie zmian
do uchwały wsprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017
/BRZ-380/17/ spowodowaną pomocą Hlnansową dla gmin poszkodowanych w nawałnicach
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w sierpniu i poprosił Panią Lidia Truszkowską Skarbnika Powiatu o zreferowanie
proponowanych zmian i autopoprawki.

Lidia Truszkowska Skarbnik Powiatu Wjaśniła, że autopoprawka dotyczy pomocy
finansowej dla gmin poszkodowanych w nawałnicach w sierpniu tj. Gminy Wapno, Gminy
Niechanowo i Gminy Dominowo, wskazanych przez Wojewodę Wielkopolskiego
z określonym celem. W zakresie Gminy Niechanowo został wskazany cel na pokrycie strat
w infrastrukturze komunalnej, czyli stac:)e pomp i taka klasyfikacja znalazła się
w autopoprawce, ale po rozmowie z Wójtem Gminy okazało się, że stacje pomp są już
naprawiane i środki są potrzebne na pokrycie dachów trzech budynków komunalnych.
W związku z tym zmienia się klasynlkacja budżetowa na infrastrukturę mieszkaniową.
Przeniesienie środków do innego działu i rozdziału. Zgłosiła autopoprawkę o przeniesienie
środków z działu 010 rolnictwo i łowiectwo do działu 700 gospodarka mieszkaniowa,
rozdział 70005 - gospodarka gruntami i nieruchomościami, paragraf 271.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Aurelia Zalewska poprosiła o informacje najakie cele zostaną przeznaczone środki.
Radny Stanislaw Dymura zapytał dlaczego pomocą objęte jest tylko województwo
wielkopolskie, a nie również inne które ucierpiały pomorskie i zachodniopomorskie.
Starosta Maksym Gołoś Starosta powiedział, ze szczegóły będą omawiane przy
poddmowaniu uchwał w tej sprawie. Natomiast jeżeli chodzi o wybór gmin, to chodziło
przede wszystkim o czas. Wybrano te gminy na podstawie informacji z Ministerstwa Spraw
Wewnętrznych i Administracji i Wojewody Wielkopolskiego.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji
merytorycznych.
Opinie Komisji
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-380/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.
Radna Emilia Wróblewska Przewodniczącą Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-380/17 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywme.
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego i Administracji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-380/17
został przez członków komiqi zaopiniowany pozytywnie.
Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-380/17 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-380/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie zmian do uchwali' w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok
2017 /BRZ-380/17/ wraz z autopoprawka.

str. 8



Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/275/2017 w sprawie zmian do uchwali' w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 zostala podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do
protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęc/e z/c/zwać' w spraw/e radzie/en/a pomocy ./?nansowę/ G/n/n/e llżzpno
w 20.7 7 /o#u /B.RZ.393// 7/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 8

Starosta Maksym Gołoś powiedział, że pomoc finansowa tym gminom jest podyktowana
chęcią niesienia pomocy i solidamością między samorządami. Jest to odpowiedz na apel
Związku Powiatów Polskich, jak również jest to odpowiedz na wniosek klubu radnych
Platforma Obywatelska, co jest zgodne z wolą i intencją Zarządu Powiatu. Jeżeli uchwały
zostaną podjęte, to zostaną podpisane stosowne porozumienia i Starosta ma zamiar zrobić to
jadąc do poszczególnych gmin, aby osobiście zobaczyć te straty i cel na który zostaną
poznaczone te pieniądze. Zaprosił do wspólnego Wjazdu przedstawicieli klubów radnych.
Powiedział, że służby powiatu zrobiły rozeznanie dotyczące skutków nawałnic, które
przedstawi Kierownik Zespołu Zarządzania Kryzysowego Waldemar Pielat.
Waldemar Pielat Kierownik Zespołu Zarządzania Kryzysowego przedstawił relację
z wizji w terenie w poszczególnych gminach, relację z rozm(5w z włodarzami gmin oraz
dokumentację zdjęciową.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Agnieszka Kuźmińska zwróciła się do Starosty, w miarę możliwości finansowych,
o rozważenie pomocy dla gminy Sośno, Powiat Sępoleński.
Starosta Maksym Gołoś powiedział, że w odpowiedzi na apele Zarząd szukał potrzeby
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w zakresie zadania własnych samorządów. Powiedział, ze skonta](tube się z tą gminą i zrobi
rozeznanie w potrzebach i zostanie to poddane analizie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wapno w 2017 roku /BRZ-393/17/.

Wyniki głosowania
W liku głosowania
Liczba ut)rawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnvch

Głos
Głos'
Głos'
Głos'

rzeciw
u[ące s]W

nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dvmura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
}bskiGrzegorz Jastl

Magdalena Karoiniak
Katarzyna Klimaszewska

leszka KuźmińskaA
Maria Makowska

new Makowskizbi
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
'/' 'sztof R uza

Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/276/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wapno w 2017
roku została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 i przeszła do punktu 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomlowała, że kolejnym punktem
p0 7 dku \est Podjęcie zchn'aĘ w sprawie udzielettia pomocy $nansowej Gminie
Arfec/landu,o w 20/7 /'oku /B.RZ.394//7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do
protokołu.

Ad 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Niechanowo w 2017 roku /BRZ-394/17/.

Wyniki głosowania
W .iku głosowania
Liczba ut)rawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy w: ul ace si
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Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski

=dalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D .ura
Karolina Gawkowska

GołośMak:
:bskiGrzegorz Jast

Magdalena Karpiniak
Katar na Klimaszewska

:nieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/277/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Niechanowo
w 2017 roku została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 i przeszła do punktu lO

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzialcilbcu \est Podjęcie ucl'traw w spraw'ie tidzietenia pomocyfnatlsowej Gttlirtie Dominowo
w 20/ 7 /oku /BRZ.395/7 7/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 1 1 do protokołu.

Ad IO

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dominowo w 2017 roku /BRZ-395/17/.

Wyniki głosowania
liku głosowaniaW

Liczba uprawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos
Głos
Głos

ws .ui ace s]
nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław ura
Karolina Gawkowska

zbi .iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski

;tof RymuzaKrz
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia WróblewskaMaksym Gołoś

ęl4ęgg11?1 Jastrzębski Nieobecny
Magdalena Kalpiniak IZa
Katarzyna Klimąszewska IZa

Za
Za
Za
Za

Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
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Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za

Artur Swiercz Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwala
nr XXXV/278/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dominowo w 2017
roku została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Radny Maksym Gołoś Starosta uznał, że stało się coś bardzo dobrego i wszyscy mają
powody by czuć satysfakcję z wykazania solidarności. Zaprosił raz jeszcze do wspólnego
Wjazdu do gmin objętych pomocą finansową.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 i przeszła do punktu
11

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały Podyęc/e uc/zwró' w s/2rawfe wyrażam/a zgody na za/mfanę
pomiędzy Powiatetn Pruszkowskim i Gminą Miastem Piastów nieruchomości położonych
w Pdas/ow/e /B.RZ-38/// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Ad ll

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś poprosił Krzysztofa Rymuzę Wicestarostę do omówienia projektu
uchwały, który przedstawił uzasadnienie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskusję.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komigi merytorycznej.
Opinia Komisji:
Radna Emilia Wróblewska Przewodniczącą Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-381/17 został przez
członków komiqi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na zamianę pomiędzy Powiatem
Pruszkowskim i Gminą Miastem Piastów nieruchomości położonych w Piastowie
/BRZ-381/17/.

aiki głosowaniaw'
lku głosowaniaW

Liczba uorawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos rzeciw

Głosy wstrz' .ul ące SI

Głosy nieoddane

Zbigniew Makowski
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Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołaś
Grzegorz Jast :bski

Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za

Za
Za
Za
Za

Nieoddany
Nieobecn
Za

Za
Za

Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rafkowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława liwińska
Artur wiersz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwala
nr XXXV/279/2017 Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na
zamianę pomiędzy Powiatem Pruszkowskim i Gminą Miastem Piastów nieruchomości
położonych w Piastowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt ll.
O godz. 18:10 Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minutowe
przerwę.
O godz. 18:20 Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady wznowiła obrady i przeszła
do punktu 12.

rx ue l .a

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po ządku \est Podjęcie uchwał w sprawie sM'ierdzeYtia przekształceYtia doDchczasowej
Szkod Podstawou,ej Specjalnej, wchodzcłcej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno --
1;15chowau'czego im. Ks. Jana THAT'dowskiego w Pruszkowie w ośmioletniq Szkołę
Pdas/awowq Spec7a/nq /BJ?Z.382//7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do
protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Maksym Gołoś Starosta powiedział, że zmiany wprowadzane uchwałami są spowodowanie
wprowadzeniem reformy edukacji i dotyczą nazewnictwa szkół.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komisji merytorycznej.
Ot)mia Komisji:
Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-382/17 został przez
członków komisji pozytywnie zaopiniowany.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły
Podstawową Specjalną, wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno --
Wychowawczego im. Ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie w ośmioletnią Szkołę
Podstawową Specjalną/BRZ-382/17/.

Wyniki głosowania

Szczegóły głosowania

W wyniku głosowania przŃęto
Liczba UT)rawnionych 1 27
Liczba obecnych 1 24
Liczba nieobecnych l3

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące si
Głosy nieoddane

22

Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klinylzewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Nieoddan
Za
l żi
Za
Za
Za
Za

Nieobecny
Nieoddany
Za
Za
Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
]<lrzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Nieobecn
Za
Nieobecny
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/280/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoli'
Podstawowej Specjalnej, wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno --
Wychowawczego im. Ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie w ośmioletnią Szkołę
Podstawową Specjalną została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokolu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamjcnęła punkt 12 i przeszła do punktu
13

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koldnym punktem
ponądku \est Podjęcie zchn,aW w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
Szkod Specjalnej Przysposabiaj(łcej do Pracy, u'chodzącej w skład Specjalnego Ośrodka
Szkolno Wychować,czego im. Ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie w Szkołę Specjalną
P/'z}/sposaó/ayqcę do Pracy /B.RZ.383// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do
protokołu.

Ad 13

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komigę merytoryczną
Radya
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Opinia komisji;
Radna Mirosława Sli)fińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-383/17 został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie sŃ'/erdzen/a przekaz/ałcen/a dosc/zćzasoweg Sż#oty
Specjalnej Przysposabiajqcej do Pracy, wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno
iĄVchowawczego im. Ks. Jana Twardowskiego u, Pruszkowie w Szkołę Speqatnq
Przysposabidąccł do PracyrBRZ-3831\ ll.

Wyniki głosowania
W .u głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos'
Głos
Głos

rzeciw
wstrzymui ace si
nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maks Gołoś

Grzegorz Jas :boki

Magdalena Kart)iniak
Katar na Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

zbi .iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzlrsztof R' uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława liwińska
Artur Swiercz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/281/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoli'
Specjalnej Przysposabiającej do Pracy, wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka
Szkolno -- Wychowawczego im. Ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie w Szkołę
Specjalną Przysposabiającą do Pracy została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 18
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 13 i przeszła do punktu
14

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potząacu \est Podjęcie uchwał w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczclsowej
Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej, wchodz(łcej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno
-- Vtbchowawczego im. Ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie w Branżowa Szkołę l stopnia
Spec#a/nq /B.RZ.384// ZĆ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 1 9 do protokołu.

Ad 14
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komigę merytoryczną

OpjniąkQ!!!jsjŁ
Radna Mirosława śliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-384/17 został przez
członków komisji pozytywnie zaopiniowany.

Radya

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w spl'ctu'ie stwierdzenia przekształcenia dotychczasou'ej Zasadniczej Szkod Zawodowej
Specjalnej, u'chodzcłcej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychon'awczego
im. Ks. Jana Ihatdowskiego w Pruszkowie w Branżowa Szkołę l stopnia Specjalną
/BRZ- 384/17/.

Wyniki głosowania
yniku głosowaniaW

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos
Głos
Głos

rzeciw
u} ące siws'

nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
}bskiGrzegorz J

Magdalena K; -iniak
Katarzyna Klimaszewska

leszka KuźrnińskaA
Maria Makowska

Za
Za
Nieoddan
Za
Za
Za
Za

Za
Nieobecn
Nieoddan
Za
Za
Za

zbi iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski

'sztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska

.liwińskaMirosława
Artur wiersz

Nieobecn

Nieobecn
Za
Za
Za
Za
Za

Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/282/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej
Szkoli' Zawodowej Specjalnej, wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno --
Wychowawczego im. Ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie w Branżowa Szkołę l
stopnia Specjalną została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 15 i przystąpiła do
realizacji punktu 15.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po zap31\:u \esi Podjęcie uchwał w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej
Zasadniczej Szkoli Zawodowej, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr l im. Stanisław'a
S/asz/ca w Pruszkowie w Branźovt'q Szko/ę / sropn/a/BJ?Z.385/7 7Z Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 21 do protokołu.

15Ad
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komiqę merytoryczną

OI)mia komisji:

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-385/17 został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Rady

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodową,
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr l im. Stanisława Staszica w Pruszkowie w Branżową
Szkołę l stopnia /BRZ- 385/17/.

Wyniki głosowania

Szczegóły głosowania

W wyniku głosowania przyjęto
Liczba Uprawnionych 1 27
Liczba obecnych 1 22
Liczba nieobecnych l5

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

22

Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena l(arpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za

Nieobecny
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn

l Nieobecny
Za
Za
Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński

Janusz Rąjkowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwiiiska
Artur Swiercz

Nieobecny
Za

Nieobecny
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/283/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej
Szkoli' Zawodowej, wchodzącej w sklad Zespołu Szkół Nr l im. Stanisława Staszica w
Pruszkowie w Branżową Szkołę l stopnia została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr
22 do protokolu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 15 i przystąpiła do
realizacji punktu 16.

Ad. 16
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomlowała, że kolejnym punktem
porziądku \est Podjęcie ucłtwab w sprawie stwierdzenia przekształceYtia dotychczasowej
Szkoli Policeatnej dta Dol'osbch, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr l im. Stanisława
Staszica w Pruszkowie w Szkołę Połicealn(ł dla DotosQch /BRZ-386/1 7/. Pro\dd uckxm13ky

stanowi załącznik nr 23 do protokołu.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komiqę merytoryczną

Opinia komisji;
Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-386/17 został przez
członków komisji pozytywnie zaopiniowany.

Radya

Radna Maria Makowska Prze)vodnicząca Rady poddała pod głosmvanie uchwałę
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej dla Dorosli'ch,
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr l im. Stanisława Staszica w Pruszkowie w Szkołę
Policealną dla Dorosłych /BRZ- 386/17/.

lki głosowaniaW
.iku głosowaniaW

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos
Głos
Głos

rzeciw
ul ące siws

nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
:bski

Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

iew Makowskizbi
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski

,sztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Nieobecn
Za
Nieobecn
Za
Za

Za
Za
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/284/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoli'
Policealnej dla Dorosłych, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr l im. Stanisława
Staszica w Pruszkowie w Szkołę Policealną dla Dorosłych stopnia została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 16 i przeszła
do punktu 17.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
paxv=ąi$tu \esi Podjęcie ucl'twab w sprawie pl'zajęcia Powiatowego progratnu działań
pro$1aktycznych w zakresie promowania i wdrażania praw'ideowych metod wychowawczych
w stosunku do dzieci w rodzinctch zagrożonych przemocą w rodzinie, na lata 2017-2020
/B.RZ-387/7 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Ad 17
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady powiedziała, ze program był omówiony na
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskuqę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komiqę merytoryczną
l<ady.
Opinia komisji:
Radny Artur Swiercz Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-387/17 został przez członków komisji
pozytywnie zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych w zakresie
promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci
w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie, na lata 2017-2020 /BRZ- 387/17/.

Wyniki głosowania

Szczegóły głosowania

W wyniku głosowania przgęto
Liczba uprawnionych 1 27
Liczba obecnych 1 22
Liczba nieobecnych 15

Głosy za
Głosy przeciw

Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

22

Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowski

Za
Za

Nieobecny
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Nieobecn
Za
Za
Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska

l Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

)obecny

)obecny
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/285/2017 w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań
profilaktycznych wzakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod
wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie,
na lata 2017-2020 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt
do punktu 18.

17 i przeszła

Ad. 18
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
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potziĘdku \esi Podjęcie uchwał w spt'au'ie przekazania skargi do Komisji Rewizgnej
/B.RZ.389// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej /BRZ-389/17/.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania przyjęto
Liczba uprawnionych 27
Liczba obecnych l 22
Liczba nieobecnych l5

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące si
Głosy nieoddane

22

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
l(arolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena KarDiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Nieobecny
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Nieobecny
Nieobecny
Za
Za

Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński

Janusz Rąjkowski
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska

l ó;ś;iii wdiiiiiiQśii
Emilia Wróblewska

Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Nieobecn
Za
Nieobecn
Za
Za

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała XXXV/286/2017
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 28 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 18
do punktu 19.

przeszła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
Ę)at'ziądku \esi Podjęcie zchn'aĘ w sprct'a'ie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej
/BRZ.39a// 7/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Ad 19

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej /BRZ-390/17/.

w' lki głosowania
ku głosowaniaWv

Liczba uorawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos rzeciw
Głosy ws' .ul ące s]
Głosy nieoddane

Szczegóły głosowania
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Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław .ura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karoiniak
Katarzyna Klimaszewska

leszka KuźmińskaA
Maria Makowska

Za
Za
Nieobecn
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Nieobecn
Za
Za
Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska

liwińskaMirosława
Artur Swiercz

Nieobecn
Za
Nieobecn
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała XXXV/287/20]7
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 30 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 19 i przeszła
do punktu 20.

/\U. 4U

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomlowała, że kolejnym punktem
po ządku les\ Podjęcie uchwał w sprawie przekazattia skargi do Komisji Rewizgnej
/BRZ-39/// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr31 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej /BRZ-391/17/.

Wyniki głosowania
iku głosowania

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos
Głos
Głos

rzeciw
ui ace si

nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
Grzegorz J }bski
Magdalena Kart)iniak
Katarzyna Klimaszewska

leszka KuźmińskaA

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski

[of RvmuzaK
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława liwińska
Artur Swiercz
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Maria Makowska Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała XXXV/288/2017
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 32 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 20 i przeszła
do punktu 21.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po zallku \esl Podjęcie uchu,ab w spraw'ie przelwzania skargi do Komisji RewizMnej
/BRZ.392// Z/l Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu.

21Ad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie przekazania skargi do Komiqi Rewizyjnej /BRZ-392/17/.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania przyjęto
Liczba uprawnionych 27
Liczba obecnych l22
Liczba nieobecnych l5

Głosy za
Głosy t)rzeciw

Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

22

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Nieobecn
żi
Za
Za
Za
Za
Za

Nieobecny
Nieobecny
Za
Za
Za

Zbigniew Makowlj$ł
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński

Janusz Rąjkowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Nieobecn
Za
Nieobecn
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała XXXV/289/2017
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 34 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 21 i przeszła
do punktu 22.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzaldi(u lłąformacja Nr 29/2017 o prctcy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie

22Ad
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od 12 czer'l,vca 2017 toku do 17 sierpnia 20]7 roku /BRZ-388/171. \nta maca stanowi
załącznik nr 35 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radny Stanisław Dymura zapytał Wicestarostę Krzysztofa Rymuzę, jako autora informaclji,
dlaczego w informacji o pracy Zarządu nie ma jednego posiedzenia Zarządu w dniu 17 lipca
2017 r., które odbyło się w czasie przerwy sagi.
Radny Krzysztof Rymuza powiedział, że odszuka dokumenty w tej sprawie, choć nie
przypomina sobie żeby posiedzenie Zarządu odbyło się w czasie przerwy segi, a odpowiedz
Pan Radny otrzyma na piśmie.
Radny Mariusz Baranowski zapytał czego dotyczyło porozumienie z Gminą Brwinów,
chodzi o pkt. 12 z posiedzenia w dniu 27 lipca 2017 r.
Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że jest to standardowe
porozumienie przy użyczeniu gruntu niezbędnego do włączenia się drogi gminnej w drogę
powiatową.
Radna Katarzyna Klimaszewska zgłosiła problem kładki w Raszynie, której stan jest
tragiczny. Wcześniej należała do Marszałka Województwa. Jest zagrożeniem zdrowia i życia
dla mieszkańców. Zaproponowała rozmowy z Gminą Raszyn w tej sprawie.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę, że ten wniosek powinien
znależć śę w pu k e Interpelacje i zapytaYtia oraz wnioski i ośu'iadczeYtia radnych
a\esteśmW w puŃcie Informacja Nr 29/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego
w okresie od 12 czen'ca 201 7 }'oku do 1 7 sierpnia 201 7 t'oku.
Radna Aurelia Zalewska zapytała czy zostały rozdzielone środki dla gmin na budowę
ciągów pieszo-rowerowych, bo widzi w informacji o pracy Zarządu pozycję podpisania
porozumienia z Gminą Nadarzyn na budowę ciągu pieszo-rowerowego.
Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że środki w kwicie 300 tys.
zł nie zostały przekazane jeszcze żadną gminie. To porozumienie dotyczy innego zadania.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że chce Wjaśnić zapytanie zgłoszone
przez Radnego Stanisława Dymurę, dotyczące posiedzenia Zarządu w dniu 17 lipca 2017 r.
Powiedział, że rzeczywiście w przerwie sagi, Zarząd podjął decyzję o nie wyrażeniu zgody
na rozszerzenie porządku seqi o punkt Sprawy różlze / u,o/ne wn/osk/ zgłoszony przez
Radnego Stanisława Dymurę. Powiedział, że taka informacja powinna się znaleźć
w informacji o pracy Zarządu i że zostanie ona poprawiona.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 22 i przeszła
do punktu 23.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
)o ządku są Interpelacje i zapytattia oraz wnioski i oświadczenict radnych.

23Ad

Radny Artur Swiercz powiedział, że wczoraj posiedzenie Komisji Edukacji Kultury Sportu i
Promocji odbywało się w Liceum Ogólnokształcącym im. Tomasza Zana w Pruszkowie. Jest
zbulwersowany, ponieważ w nowo wybudowanym budynku główne wejście nie jest
przystosowane dla niepełnosprawnych. Musiał wchodzić jakimś bocznym wejściem
pomiędzy kontenerami na śmieci. Prosi o znalezienie środków na usunięcie progu
i wykonanie podjazdu. Drugą sprawą to pokłosie powsta)ącej mapy potrzeb dla osób
niepełnosprawnych. Chodzi o Szpital Powiatowy. Od strony ul. Armii Krajowej istnieje
podjazd przy wejściu głównym jakby nie zakończony. Dobudowano w tej chwili zakończenie
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tego podjazdu z jakiś płyt. Jest to zrobione nieprawidłowo i jest zagrożeniem. Prosi
o znalezienie środków na właściwe wykonanie podjazdu.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że zostało to wykonane niedawno.
Wcześniej tego nie było, tłumacząc się, że wejście dla niepełnosprawnych jest przy
podjeździe dla karetek przy Izbie Przyjęć. Kwestia jest taka, że nowy projekt rozbudowy
szpitala zakłada w tym miejscu budowę izby przyjęć. Myśli, że doraźnie można poprawić ten
podjazd.
Radny Maksym Gołoś Starosta zapytał czy są jeszcze inne miejsca które zostały
zauwazone.
Radny Artur Ś)viercz powiedział, że wystęPUJe próg 10 cm krawężnik - przy wejściu
na teren Szpitala Powiatowego koło portiemi. Uwaga sporządzających mapę skupiła się
na drogach, miejscach parkingowych i blokadach parkujących pojazdów przed nie
zastawianiem chodników. Jest wdzięczny że taka mapa powstanie, dowiedział się, że
w specyfikaqi zostało zawartych tylko dziesięć barier w Pruszkowie i po pięć w pozostałych
gminach powiatu.
Radny Mariusz Baranowski poinformował że jest jednym z organizatorów imprezy Wrak
Race na terenie gospodarstwa w Pszczelinie. Organizaqa zgłosiła się do Starosty
o udostępnienie terenu i opowiedział o ciężkie pracy wolontariuszy w przygotowanie terenu.
Teren był bardzo zaniedbany i obecnie ten teren wygląda zupełnie inaczej. Impreza odbędzie
się 2 września na którą zaprosił radnych. Zaapelował do Zarządu o utrzymanie tego terenu
w stanie do jakiego został doprowadzony, żeby praca wolontariuszy nie poszła na marne.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział że cieszą go takie inicjatywy. To miejsce
zaczyna żyć i pragnie dodać, że z inicjatywy Radnej Magdaleny Bayer została wynajęta
Klubowi Sportowemu Pantera sala gimnastyczna. Zachęcił do takich inicjatyw, które nie
wymagają zaangażowania finansowego powiatu.
Radny Stanislaw Dymura zwrócił się do Radnego Krzysztofa Rymuzy Wicestarosty,
z prośbą o przygotowanie na następną sesję informacji na temat planów modernizacji naszego
Szpitala Powiatowego. W najbliższym czasie zaplanowane są tam znaczne wydatki i chciałby
coś na ten temat usłyszeć.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta zaproponował przedstawienie takiego tematu na
Komigi Zdrowia i Spraw Społecznych, oczywiście za zgodą Przewodniczącego komiqi.
Radny Stanisław Dymura zwrócił się do Dyrektora SPZ ZOZ w Pruszkowie o informac=ję
dotyczącą zmian personalnych.
Tomasz Sławatyniec Dyrektor SPZ ZOZ w Pruszkowie poinformował, że stan zatrudnienia
jest stabilny. Powiedział, że od l sierpnia br. Oddział Ginekologiczno-Położniczy, z którym
wiąże duże nadzieje, działa z nową kadrą. Są to lekarze w większości którzy przyszli ze
szpitala w Warszawie przy ul. Madalińskiego. Pan Dr Marek Koszarski, wieloletni ordynator,
został w szpitalu i pełni dyżury oraz ordynuje w ciągu dnia. W administracji ubyło etatów.
Przedmiotem posiedzenia Rady Społecznej i Zarządu będzie program naprawczy, którego
elementy są już wdrażane. W tą chwili nie ma już zastępcy ds. administracyjno-
ekonomicznych, połączono dział administracŃny i dział techniczny. Cały czas szuka
oszczędności. Generalnie to co płaci NFZ nie pojuywa wszystkich kosztów, które szpital
ponosi na bieżącą działalność. Strata sukcesywnie się zmniejsza, ale jest i do co najmmą
września kiedy nie wiemy jaki będzie ryczałt zgodnie z ustawą sieciowa, trudno przewidzieć
wynik ostatniego kwartału i kolejnego roku. Wystąpił do Rady Społeczną i Zarządu o zgodę
na świadczenia komercyjne nie objęte kontraktem z NFZ
Radny Janusz Rajkowski zapytał jaki jest stan prawny kładki w Raszynie, ponieważ jest
zaniepokojony jej stanem.
Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że stan własnościowy nie
świadczy o zarządzaniu. Zgodnie z uchwałą sejmiku od 20 maja 2017 r. zarządcą jest powiat.
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Od td uchwały Zarząd odwołał się do sądu. Stan tel kładki nie jest wynikiem zarządzania
przez powiat. Są plany wyremontowania kładki a koszty utrzymania drogi księgowane są
w odrębnych rąestrach, żeby złożyć wniosek do Marszałka Województwa o refundaqę.
Radna Urszula Wojciechowska powiedziała, że uwagi Radnego Artura Swiercza, dotyczące
funkcljonowania niepełnosprawnych są bezcenne.
Radna Aurelia Zalewska zwr(5ciła uwagę na wydawane pozwolenia przedsiębiorcom na
budowę zjazdów w granicach pasa dróg powiatowych. Według niCI pas drogi powiatowej
powinien zabezpieczać również jej inne funkcje, czyli chodnik, ścieżka rowerowa. Podała
przykład Sokołowa, ul. Sokołowskiej, gdzie jest dużo firm i przybywa nowych zjazdów
z pasem ruchu. Przypomina, o wystąpieniu dotyczącym ścieżek rowerowych radego i rady
sołeckią. Zapytała czy prowadzone są negocjacje z przedsiębiorcami żeby powstawały
chodniki czy ciągi rowerowe. Chodzi o bezpieczeństwo mieszkańców.
Andrzej Kutyński Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedział,
że urządzanie zjazdów jest zawsze poprzedzone uzyskaniem opinii również od gminy.
W pasie ul. Sokołowskiej jest zaprojektowana ścieżka rowerowa przez gminę i będzie przez
nią realizowana. Jest zapas powierzchni w pasie drogowym na ten cel.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że są możliwości prowadzenia negocjaclji
z przedsiębiorcami a cele są konsultowane z włodarzami gmin, którzy znają potrzeby
mieszkańców.

Radna Magdalena Beyer podziękowała za wykonanie oznakowania przdścia dla pieszych
na ul. Przyszłości oraz użyczenie sali gimnastycznej w Pszczelinie Klubowi Sportowemu
,,Pantera", który ma duże osiągnięcia, również międzynarodowe i wieloletni staż.
Radny Stanisław Dymura wracając do sprawy ul. Sokołowskiej zaproponował dostosować
istniąące chodniki na potrzeby ścieżki rowerowej z pozostawieniem pasa dla pieszych.
Stworzyć ciąg pieszo-rowerowy.
Radny Dariusz Nmvak zgłosił wniosek do Zarządu o transmisję sesji Rady Powiatu on-line.
Słyszał takie sugestie od mieszkańców, którzy oglądają seqe na Youtube. Uważa, że byłoby
to z korzyścią dla wszystkich.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że na początku obecnej kadenąi
przeprowadzone były badania statystycznego zainteresowania transmigą seqi Rady Powiatu.
Zrezygnowano z tego ponieważ rzeczywiste zainteresowanie było niezbyt zachęcające.
Można takie badanie powtórzyć. Obecnie transmiqe na Youtube miesięcznie ogląda
kilkadziesiąt osób.
Radny Dariusz Nowak powiedział, że minęło kilka lat iw dobie postępu zainteresowaniem
internetem, zwłaszcza młodego pokolenia, trzy lata to bardzo dużo. Proponuje powtórzyć
takie badania. Dla powiatu będzie to dobra promocja. Jego zdaniem forma online sprawi,
że więcej mieszkańców będzie chciało oglądać seqe.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady powiedziała, ze powinno się to rozważyć,
zbadać potrzeby i przeprowadzić analizę finansową takiego przedsięwzięcia.
Radny Janusz Rajkowski wrócił do sprawy złego stanu kładki w Raszynie i powiedział,
że za jej stan odpowiada GDDKiA. Marszałek Województwa miał ją bardzo krótko. Jego
zdaniem powinno się szybko ten stan poprawić, ponieważ w przypadku jakiego nieszczęścia,
to Zarząd będzie odpowiadał.

Radna Maria Makowska
do realizacji punktu 24.

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 23 i przystąpiła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
pa ząacu są Koluunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu.
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- przypomniała, że następna sesja zaplanowana jest na 26 września br. o godz. 17:00,
- przed seqą planowane szkolnie dla radnych z nowego programu do obsługi Rady Powiatu
e-sesja

- zaprosiła na XIII pielgrzymkę samorządową do Rokitna 18 września 2017 r., wymarsz

o godz. 16:00, tradycyjnie z Brwinowa.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 24 i przeszła
do punktu 25.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Radna Maria Makowska Przewodnicząca
Rady o godzinie 20:00 zamknęła obrady XXXV seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Ad 25

Protokół sporządziła:
Małgorzata Janowska
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